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Dubbed "The Elvis of Philosophy," Slavoj Zizeck is both a serious revolutionary and an
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absurdist prankster, published in academic journals and Abercrombie & Fitch catalogs.
Besides his work on popular culture, Zizek is concerned with politics and ideology.
"Introducing Slavoj Zizek "reveals a provocateur whose work on Lacanian
psychoanalysis collides with Marxist philosophy--creating the world's hippest
philosopher.Christopher Kul-Want is course director of the MA in Fine Art at Byam
Shaw School of Art, London.Piero is an illustrator, artist, and graphic designer whose
work has been exhibited in the Royal College of Art, London.
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图巨丑…

-----------------------------
系列里比较出色的一本

-----------------------------
适合入门。

-----------------------------
从自由角度讲意识形态的构建，再由primal father, Oedipal father讲the big
Other的带来的injunction表达的变化，再进而讲the big
Other的虚构性，以及如何才是be true to
oneself(从S到$，解释革命中的暴力)。我自己则联想到，如何回答Paul de
Man因为早年反犹文章和提出解构主义所带来的困境（无关正义伦理，de
Man可以忠于自己的解构理论，但也不得不面对当代the big
Other的暴力惩罚）。对于《约伯记》的提及，更是感激。我甚至还联想到之前关于工
作的研讨会上，有人提出的对斯特里克兰和拉里的工作观念的质疑（其实他们才是真正
的工作狂，有最崇高的工作观念）。总之，今天的自己更自由了。

-----------------------------
我们应该对现实从本体论意义上的不完整感到庆幸

-----------------------------
一天就能读完的入门书 幸福指数四颗星

-----------------------------
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